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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till utbildningsminister Anna Ekström (S)

2019/20:842 Uteblivna satsningar på förskolan

I den av regeringen föreslagna budget som riksdagen sedermera biföll för 2020 
beslutades om en sänkning från föregående år om 692 miljoner på 
förskoleområdet, utgiftsområde 1:7 – från 4 595 000 till 3 903 000. Anslagets 
syfte beskrivs i budgeten avslutningsvis med orden: ”Anslaget får även 
användas för utgifter för statsbidrag för att stimulera minskade barngrupper och 
ökad personaltäthet i förskolan.”

I samband med riksdagens frågestund den 3 oktober 2019 ställde jag till 
utbildningsministern frågan om det minskade anslaget till förskolan, varpå jag 
erhöll svaret: ”Det sker inga minskningar i den liggande budgetpropositionen i 
anslagen som är specialdestinerade till förskolan.”

I samband med ett replikskifte under debatten rörande UbU8 Förskolan den 15 
januari 2020 ställde jag en liknande fråga till Socialdemokraternas 
riksdagsledamot i utbildningsutskottet Roza Güclü Hedin, som likt 
utbildningsministern i sitt svar menade att någon minskning av stödet till 
förskolan inte sker.

Jag önskar därför fråga utbildningsminister Anna Ekström:

 

Sker det någon neddragning av anslagen till förskolan för 2020 och vilka 
åtgärder vidtar ministern i så fall för att förskolan inte ska försämras av denna 
neddragning? 

………………………………………

Michael Rubbestad (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-01-30
Besvaras senast
2020-02-05 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


